
عملی شدن اولتیماتوم ناجا به بانک های بدحساب
رئیس پلیس راهور ناجا از حذف ۱۴بانک از روند دریافت جرائم رانندگی خبر داد

مردادماه امســال بود که رئیس پلیس راهور ناجا در 
نشســتی خبری به بانک ها و  USSD های بدحساب 
درمورد جرائم رانندگی هشدار داد و بدون نام بردن از 
این بانک ها گفت: اگر این بانک ها به تذکرات ما توجه 
نکنند بار دیگر نامشان را هم آورده و دسترسی شان به 
سیستم پرداخت جریمه را قطع خواهیم کرد متأسفانه 
بعضی از این بانک ها وجوه جریمه را حتی تا ۳۶ ساعت 
هم در حســاب خود نگهداری کرده و سپس به خزانه 
واریز می کنند که این یک تخلف اســت چراکه باید 
طی مدت ۱۰ دقیقــه مبلغ را به خزانــه واریز کنند. 
حالا با گذشــت بیش از چهارمــاه از آن اولتیماتوم، 
سردارســیدکمال هادیانفر از حذف ۱۴بانک از روند 
دریافت جرائم رانندگی خبر داده است. سردار هادیانفر 
در گفت وگو با ایسنا گفت: متاسفانه در مواردی شاهد 
آن بودیم که مردم در پرداخت جریمه های رانندگی 
خود دچار دو بار پرداختی می شدند؛ یعنی یک بار پول 
را پرداخت کرده و بــرای دریافت خدمت نظیر نقل و 
انتقال و... به مراکز پلیس مراجعه می کردند اما درآنجا 
مشــاهده می کردند که هنوز جریمه شان پابرجاست 
و در سیســتم گزارش اعمال وصول نیامده است. لذا 

برخی از این رانندگان برای آنکه کارشان راه بیفتند و 
دوباره به مراکز مراجعه نکنند، بار دیگر اقدام به پرداخت 
جریمه کرده و اصطلاحاً دوبار پرداختی انجام می شد. 
وی با بیان اینکه پلیس راهــور تاکید کرده بود که در 
تمام موارد دوبار پرداختی به محض وصول در خزانه 

می توانند مبلغ اضافی خود را پس بگیرند گفت: در عین 
حال این موضوع را نیز بررسی کرده و متوجه شدیم که 
متاسفانه یک ســری از بانک ها در شرایطی که باید به 
شــکل برخط و آنلاین مبالغ جریمه را در خزانه واریز 
کنند، این کار را نکرده واز هشت ساعت تا ۳۶ساعت 

این مبالغ را در حساب خود نگهداری کرده اند. رئیس 
پلیس راهنمایی و رانندگی ناجا با بیان اینکه در مرحله 
اول به تمام این بانک ها هشدار دادیم که این مسئله را 
حل کنند گفت: در ادامه نیز با بررسی دوباره مشخص 
شــد که ۱۴بانک همچنان روند و رویه خود را اصلاح 
نکرده و پول مردم را در حساب خود نگهداری می کنند 
و همین موضوع مردم را دچار مشکل کرده است؛ لذا 
این ۱۴بانک را از روند دریافت جرائم رانندگی حذف 
کردیم و در حال حاضر پرداخت جرائم از طریق ۹ بانک 
خوش حساب در حال انجام است. هادیانفر درباره اینکه 
آیا این بانک ها می توانند دوباره به این فرآیند برگردند 
به ایســنا گفت: اگر این بانک ها مشکل را حل کنند و 
البته برایشان صرفه داشته باشد می توانند درخواست 
دهند و پس از بررسی روند به این سیستم برگردند. وی 
درباره پرداخت قبض های کاغذی جریمه نیز گفت: این 
موضوع متفاوت است و ما بار ها به رانندگان گفته ایم 
که قبض های کاغذی جریمه را پس از دریافت پیامک 
پرداخت کنند. البته در حال حاضر اکثر مأموران ما با 
استفاده از دست افزار و به شکل هوشمند اقدام به ثبت 

و جریمه تخلفات رانندگی می کنند.

رئیس کل نظام پزشکی کشور:

فقط یک عنوان برای شهدای 
سلامت کافی نیست

دریاوفایی/ گروه پارلمانی: رئیس کل سازمان 
نظام پزشکی کشــور درگفت وگو با »نسل فردا« 
ضمن انتقاد از معطل ماندن پرونده شهدای سلامت 
گفت: نزدیک به یک ســال از پاندمی کووید۱۹ و 
تلفات جــدی و متعدد آن درکادر درمان کشــور 
سپری می شود اما هنوز پرونده بسیاری از شهدای 
سلامت بررسی نشده است. »محمدرضاظفرقندی« 
افزود: با ایــن همه هنوز مســیرخدمت فداکارانه 
درجامعه پزشکی پرســتاری و کادر درمان ادامه 
دارد. امیدواریــم بحث هایی کــه از اول به عنوان 
شهید سلامت مطرح بوده بالاخره عملی شود و با 
خروجی هایی همراه باشد. رئیس کل سازمان نظام 
پزشــکی ادامه داد: لااقل خانواده شهدای سلامت 
باید بتوانند از حمایت ها بهره مند شوند و این گونه 
نباشد که وقتی همکاران ما با خانواده های این شهدا 
تماس می گیرند معلوم می شود که هیچ درآمد و 
معاشی برای زندگیشان ندارند و باید از همسایگان 
و خانواده و بستگان برای گذران زندگیشان کمک 
بگیرند! ظفرقندی با تاکید بر حمایت از بازماندگان 
شهدای خدمت و سلامت توضیح داد: دراین باره 
یک اختلاف نظر درمورد معیارها و سرعت کار جدی 
با سازمان مسئول مربوطه داریم. الان یک سال از 
این موضوع می گذرد ولی هنوز پرونده بســیاری 
از افراد کادر درمان جان باختــه به صورت قطعی 
بررسی نشده است. اخیراً اعلام کردند ۴۰پرونده را 
به عنوان شهید تأیید کرده اند ولی بسیاری از افراد 
پرونده شان هنوز بررســی نشده است؛ چرا؟ چون 
درمعیارها با ما اختلاف نظردارند. آن ها می گویند 
باید پزشک یا پرستار یا پرسنل جان باخته دربخش 
آی سی یو کرونا بوده باشد ولی ما نظرمان این است 
که نه، حتی اگر دریک مطب پزشــک عمومی هم 
بوده و بیمار کرونایی ویزیت کرده و گرفتار شــده 
این ها باید محاسبه شــود. ظفرقندی گفت: طبق 
آمار و ارقامی که ما درسازمان نظام پزشکی داریم 
بیش از ۳۰۰ نفراز همکاران ما درجامعه پزشکی و 
کادر درمان با بیماری کرونا شهید شدند. وی اضافه 
کرد: به نظر ما این گونه نیست که فقط پرسنلی که 
دربخش آی سی یو بودند یا فقط کسانی که دربخش 
کووید بودند معیار مشمولیت شهادت است. رئیس 
کل نظام پزشکی کشور خاطرنشان کرد: اولاً باید 
کمک کنیم به تفاهم برسیم و دوم اینکه محتوای 
آن حمایت برای ما بسیار مهم است؛ یعنی فقط یک 
عنوان گذاشتن و اینکه حمایت جدی از خانواده این 
شهدا صورت نگیرد، این مورد نظرمان نیست. باید 
حمایت قابل قبولی صورت بگیرد که بقیه انگیزه 

ادامه خدمت را داشته باشند.

گزارش

 naslefardanews  
  naslfarda

یکشنبه 7 دی 1399  
سال سی ام | شمـاره 6417
27 دسامبر 2020 | 12 جمادی الاول 1442

جـامـعـه
Society7

رنا
 : ای

س
عک

مهم ترین وظیفه منتظران ظهور چیست؟ 

 معرفت نسبت
 به امام زمان)عج(

معاون فرهنگی دانشگاه علامه محدث نوری 
گفت: مهم ترین وظیفه منتظران ظهورمعرفت 
و شناخت نســبت به امام زمان)عج( است و 
عدم توانایی ظاهــری مانع درک وحضور امام 
عصر)عج( در جامعه ما نیست بنابراین با معرفت 
نسبت به شناخت، ایشــان را ناظر بر جامعه 
خود بدانیم. حجت الاســلام مفید فیاضی با 
بیان اینکه پذیــرش امامت و تبعیت از ولایت 
امام زمان)عج( امر خطیری است اظهار کرد: 
در طول تاریخ بعد از رحلت رســول خدا)ص( 
با موانع و مشــکلات زیادی روبــه رو بودیم و 
سرنوشت جامعه اسلامی، تحلیل تاریخ زندگی 
ائمه معصومین و برخورد فاســدان حکومت 
اموی شاهد و گویای این امر مهم است. وی با 
اشاره به اینکه ضرورت غیبت امام زمان)عج( 
بعد از شــهادت امام حســن عســکری)ع( 
ضروری بود تا امام از گزند بدخواهان در امان 
باشــد تصریح کرد: بعد از شهادت امام حسن 
عسکری)ع( به مدت ۶۹سال غیبت صغری بود 
که مردم با واسطه از امام هدایت می گرفتند و 
این نائب خاص تعیین شده امام عصر)عج( بوده 
است. معاون فرهنگی دانشگاه علامه محدث 
نوری خاطرنشــان کرد: بعد از ارتباط امام با و 
اسطه با مردم در زماتن غیبت صغری، غیبت 
کبری آغاز شد و در این غیبت دستورالعمل ها 
را خود امــام عصر)عج( قبــل از پایان نیابت 
علی بن محمدســمری اعلام کرده تا مردم در 
زمان غیبت ایشان با چه شخصیت هایی ارتباط 
داشته باشند. فیاضی ادامه داد: ولایت فقیه به 
جای ولایت امام زمان)عــج( در تداوم نیابت 

ایفای نقش می کنند. 

در انتظار منجی

واریز یارانه کمک معیشتی به حساب جامانده هاادامه محدودیت تردد در همه شهرها شیب نزولی کرونا شکننده و ناپایدار است
سخنگوی وزارت بهداشت با بیان اینکه اجرای طرح شهید قاسم سلیمانی در کشور توانست 
مدیریت موثری در زمینه بیماری کرونا ایفا کند گفت: شیب نزولی کرونا بسیار شکننده و 
ناپایدار است و با عادی انگاری شرایط به سرعت به وضعیت قبل بازمی  گردیم. سیماسادات 
لاری با بیان اینکه بسیاری از کشورها در مسیر مبارزه با ویروس کرونا دچار مشکلات فراوانی 
شده اند خاطرنشان کرد: ویروس کرونا همچنان ابعاد ناشناخته فراوانی دارد و در ابتدای 
مسیر نیز شناخت درستی از این ویروس در جهان وجود نداشت و به مرور دانش بشر در 

زمینه بیماری کووید ۱۹ افزایش پیدا کرد.

ایسنا: سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا با اشاره به مصوبات جلسه ستاد گفت: فعالیت 
مدارس همچنان به صورت غیرحضوری ادامه خواهد داشت.

علیرضا رئیسی گفت: یکی از مصوبات جلسه در این زمینه بود که با توجه به ارزیابی های 
انجام شده و گزارش دانشگاه های علوم پزشکی، یکی از اقدامات بسیار مؤثر که هزینه کمی 
دارد و باعث ایجاد محدودیت شدید نمی شــود، منع تردد درون شهری از ساعت ۲۱ تا ۴ 
بامداد است که بسیار مؤثر بوده و مصوب شد که در شهرهای زرد نیز این منع تردد از ساعت 

۲۱ تا ۴ بامداد ادامه پیدا کند.

تسنیم: سخنگوی حمایت جبرانی معیشت کرونا از واریز کمک معیشتی ۱۰۰هزارتومانی 
به حساب جاماندگان خبر داد. حسین میرزایی اظهار کرد: حدود ۳۴میلیون نفر شامل سه 
میلیون و ۱۱۱هزار و 7۶خانوار شامل هشت میلیون و ۹۰۰ هزار و 7۳۱ نفر از مددجویان 
تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی و هشــت میلیون و ۳55 هزار و ۱۶۳ خانوار شامل 
۲5میلیون و 75هزار و ۲5۳نفر کمک معیشتی دریافت خواهند کرد. وی تصریح کرد: بنابر 
مصوبه ستاد ملی کرونا تا پایان امســال و در ماه های آذر، دی، بهمن و اسفند کمک های 

معیشتی به حساب خانواد های اشاره شده واریز خواهد شد.

ایرنا: مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان 
هواشناسی با اشاره به اینکه سازمان هواشناسی 
طی هفته گذشته در چندین هشدار تاکید کرده 
بود کــه از فعالیت های کوه نــوردی در مناطق 
مختلف کشور ازجمله شمال تهران طی روزهای 

پایانی هفته خودداری شود، اظهار کرد: در هشدار 
نارنجی روز دوشنبه )۱دی( تصریح کرده بودیم 
که طی روزهای پنج شــنبه به ویــژه جمعه )۴ 
و 5 دی مــاه( در برخی مناطق کشــور ازجمله 
شــمال تهران بارش برف، کولاک و مه آلودگی 

خواهیم داشــت. همچنین در هشدار شماره ۶۶ 
روز چهارشنبه )۳دی( نیز مجدد بر این موضوع 
تاکید کرده و هشــدار داده بودیــم که صعود به 
ارتفاعات باتوجه به شرایط جوی بسیار خطرناک 
است و باید از آن پرهیز شود. مدیرکل پیش بینی 
و هشدار سریع سازمان هواشناســی با انتقاد از 
اینکه متاســفانه مردم توجهی به هشــدارهای 

هواشناسی نکردند و ما طی روزهای گذشته شاهد 
حضور جمعیت  زیادی در کوه های شمال تهران 
و به وقوع پیوستن حوادث ناگوار برای تعدادی از 
آن ها بودیم تصریح کرد: جای تعجب و سؤال دارد 
که چرا مردم باتوجه به آگاهی از شــرایط جوی 
جان خود را به خطر انداختند و به هشــدارهای 

هواشناسی توجهی نکردند؟

انتقاد هواشناسی از بی توجهی و صعود پرخطر به ارتفاعات تهران


